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PERSONAL SUMMARY: 

 

 Personal skills:OS and software Windows 7, Windows 10,Word, Excel andPowerPoint.   

 IC3 certified. 

 Practical skills: Working on different apparatuses (dissolution apparatus, UV-Visible 

spectrophotometer, viscometer, disintegration apparatus, pH meters, balances, sonicators, friabilator, 

tablet machines). 

EDUCATION: 

 

 M.Sc of pharmacy science /pharmaceutics: 2015; College of pharmacy / Al-Mustansiriyah University. 

 B.Sc of pharmacy science: 2006; College of pharmacy / Al-Mustansiriyah University . 

 

ACADEMIC HONORS AND AWARDS: 

 Certificate of merit 3
rd

 best professional poster in Dubai international convention and exhibition 

center , Dubai –United Arab Emirate/ 2018  

 

 

ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE: 

 

 2008-2014: Lab demonstrator: Pharmaceutics dept. / College of pharmacy / Al Mustansiriyah 

University. 

 2015-2020: Assistant Lecturer: Pharmaceutics dept. / College of pharmacy / Al Mustansiriyah 

University (pharmaceutical calculation , principle of pharmacy, Biopharmaceutics ). 

 2020/10 to present: lecturer. Pharmaceutics dept. / College of pharmacy / Mustansiriyah University 

 

COURSES TAUGHT: 

 

Undergraduate Graduate 

Physical pharmacy  /2
rd

 stage /practical 

pharmaceutical calculation/1
st
stage 

/theoretical . 

Biopharmaceutics /4
th

stage/ practical. 

principle of pharmacy /1
st
 stage /theoretical 

&practical 
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PROFESSIONAL AFFILIATIONS: 

 

 Academic guidance committee/2015 

 rehabilitation, employment and follow-up unit/2016 

 The Committee on Quality Assurance in 2015 and until the present time. 

 Central Committee for Laboratories 2015-2017. 

 Sub-Committee for Laboratories in 2015 and until the present time. 

 Division Ibn Sina. 

 

PUPLICATIONS: 

 

 In Vitro/In Vivo Evaluation and Bioavailability Study of Amitriptyline Hydrochloride  from the 

             Optimized Oral Fast Disssolving Films.UK Journal of  Pharmaceutical and Biosciences, 2014. 
 Solubility Enhancement, Formulation and Evaluation of Furosemide Stomach Specific Mucoadhesive 

Tablet.  International Journal of Pharmaceutical Sciences Review and Research / October 2016. 
 

 Design and characterization of oroslippery buoyant tablet for ranitidine hydrochloride. Asian journal 
of pharmaceutical and clinical research / 2018.  
 

 optimization and evaluation of chlorpheniramine maleate oral strip for pediatric use.Asian journal of 
pharmaceutical and clinical research December/ 2018.  
 

 An Innovative Mucoadhesive Thermosensitive In situ Gelling Liquid Suppository of Metoclopramide 
Hydrocloride for Treatment of Nausea and Vomiting Associated with Diseases. Indian J Pharm Sci 
2020; 
 

 Types of Attractive Dosage Forms for Primary School Students and Associated Factors in Baghdad/ 
Iraq 

            Al Mustansiriyah Journal of Pharmaceutical Sciences, December/2020 

 Optimization and Evaluation of Orodispersible Solid Dispersion Tablet of Ketotifen Fumarate. 

Research Journal of Pharmacy and Technology. 2021 

 Microsponge as a Strategy for Effective Drug Delivery System. Al Mustansiriyah Journal of 

Pharmaceutical Sciences, 2023, Vol.23, No.3 

 

 

PROFFESSIONALDEVELOPMENT 

 

Certifications: 

 Certificates in computer programs (Word, Excel and PowerPoint). 

 Certificate for participating in the symposium held by pharmaceutics department (The role of 

pharmacy colleges in industrial pharmacy development in Iraq )/college of pharmacy/ Al-

Mustansiriyah University/2011 

 Certificate for participating in the symposium held by pharmacognosy and medical plants department 

(Future of herbal medicine and refloxology)/ college of pharmacy/ Al-Mustansiriyah University/2012 



 Certificate for participating in 2
nd

scientific symposium of Department of Pharmaceutics/ College of 

Pharmacy/ Al-Mustansiriyah University (Role of New Technology in Drug Development)/2013. 

 Certificate of participation in cycle for HPLC in Al-Mustansiriyah University/ College of 

pharmacy/2013. 

 Certificate for participation in cycle for TPN in Al-Mustansiriyah University/ College of 

pharmacy/2013. 

 Certificate for participating in cycle for using Excel in graphs in Al-Mustansiriyah University/ College 

of pharmacy/2014. 

 Certificate for participation in cycle for chemical graphing in Al-Mustansiriyah University/ College of 

pharmacy/2014. 

 Certificate for participating in a cycle for teaching methods in center for continuing education at the 

University of Technology/2015 

 Certificate for participating in 3
rd

scientific symposium held by pharmaceuticsdepartment 

(Development of dosage forms to enhance therapeutics effectiveness and reduce side effects)/ college 

of pharmacy/ Al-Mustansiriyah University/2015. 

 Certificate for participating in 3
rd

scientific symposium held by pharmacognosy and medical plants 

department (Antioxidant-Rich Foods for Health Benefits)/ college of pharmacy/ Al-Mustansiriyah 

University/2015. 

 Certificate for participating in 3
rd

scientific symposium held by pharmaceutical chemistry department 

(A modern trends in pharmaceutical chemistry)/ college of pharmacy/ Al-Mustansiriyah 

University/2016. 

 Certificate for participating in 4
th

scientific symposium held by clinical pharmacy department 

(pharmacoeconomics..and its relation to improve the patient’s quality of life)/ college of pharmacy/ 

Al-Mustansiriyah University/2016. 

 Certificate for participating in 4
th

scientific symposium held by pharmacognosy and medical plants 

department (Role of medical herbs in the treatment of hypertension and type II diabetes)/ college of 

pharmacy/ Al-Mustansiriyah University/2016. 

 Certificate for participating in 4
th

scientific symposium held by pharmaceutics department (Utilization 

of metals as drug delivery system/ college of pharmacy/ Al-Mustansiriyah University/2016. 

 Certificate for participating in 4
th

scientific symposium held by Clinical laboratory sciences department 

(The control and Treatment)/ college of pharmacy/ Al-Mustansiriyah University/2016. 

 Certificate of participation in work shop titled (Challenges and tricks of publishing (brain storming)) 

that held in college of pharmacy /Mustansiriyah university 19/12/2017. 

 Certificate of participation in 1st national symposium of Iraqi pharmaceuticals student’s team (IPST
1st

 

NS) that held by IPST in Palestine merdian hotel in 10-11/2/2018. 

 Certificate of participation in the 5th symposium held by department of pharmaceutical chemistry 

/college of pharmacy / Mustansiriyah university /11/Mar/2018 

 Certificate of participation in 1
st
 scientific symposium held by department of pharmacy /Ashur 

University College in 27/ March /2018.  

 Certificate of participation in the 6
th

 scientific symposium held by department of pharmacognosy and 

medical plants /college of pharmacy /Mustansiriyah University in 4/4/2018. 

 Certificate of participation in 5
th

 scientific symposium held by department of pharmacology and 

toxicology /college of pharmacy /Mustansiriyah University in 15/4/2018. 

 Certificate of attendance of 7
th

 scientific symposium that held by department of clinical pharmacy 

/college of pharmacy /Mustansiriyah University in 25 /April/2018  



 Certificate of participation in the International Symposium of the Scientific Society for Quality of 

Education and Academic Accreditation (Leading Global Models in Building and Developing 

Pioneering Universities) 2020. 

 Certificate of participation in the International Symposium of the Scientific Society for Quality of 

Education and Academic Accreditation (A New Curriculum in Education: Challenges and Lessons) 

2021. 

 Certificate of participation in the International scientific webinar (Tips and tricks for deep brain 

stimulation in movement disorders)2021. 

 Certificate of participation in the international webinar (sample size estimation)2021. 

 Certificate of participation in the international symposium held by NISA entitled Modern Methods in 

Manufacturing Covid-19 Vaccines and Related Viruses 2021 

 Certificate of participation in the International Symposium of the Scientific Society for Quality of 

Education and Academic Accreditation (How to participate in competitive research projects) 2021. 

 Certificate of participation in the International Symposium of the Scientific Society for Quality of 

Education and Academic Accreditation (Quality of medical education and future prospects) 2021. 

 Certificate of participation in the symposium held by the College of Pharmacy, Al-Mustansiriya 

University (pharmacogentic and its role in personalized medicine 2021. 

 Certificate of participation in the symposium held by the College of Pharmacy, Al-Mustansiriya 

University (Epidemiology and diagnosis of COVID-2019 in Iraq  )2021. 

 Certificate of participation in the symposium held by the College of Pharmacy, Al-Mustansiriya 

University2023 

 

Conferences: 

 Certificates for participate in many conferences in ministry of health and syndicate of Iraqi 

pharmacists/2008 

 Certificate for participation in the AL-Mustansiriyah University 1st conference of pharmaceutical 

science development/2010 

 Certificate for participating in the 2
nd

scientific conference of College of Pharmacy/Al-Mustansiriyah 

University/2013 

 Certificate for participating in 5th scientific conference of endocrinology and diabetes-Baghdad/2014 

 Certificate of attendance in 1
st
 scientific conference that held by Ibn Sina university of medical and 

pharmaceutical sciences in  16/NOV/2017 

 Certificate of participation in the 2
nd

 scientific conference that held by quality control and 

medicinal research in Ishtar crystal grand hotel in 15-16/11/2017.  

 Certificate of participation in the 8
th

 annual scientific conference of national center of hematology 

that held by  Mustansiriyah university  in Babylon hotel in 1/12/2018 

 Certificate for participation as professional poster presenter in Dubai international pharmaceuticals 

and technologies conference and exhibition (DUPHAT) that held in Dubai /United Arab of Emirate 

/2018. 

 Certificate for attendance in the Iraqi pharmaceutical students’ team (second national 

symposium)15-16 Feb/2019 

 Certificate of attendance of e- summit titled (pharmaceutical learning and collaborations part -2 

/India /7 June /2020  

 Certificate of attendance of 1st international virtual conference (educational trends during and after 

pandemic. 5-7
th

 August 2020 held by college of pharmacy /Mustansiriyah university 



 Certificate of 2
nd

 annual international conference on information and sciences (AICIS20)/university 

of Falluja /24-25 NOV/2020 

 Certificate of attending 2
nd

 international virtual conference (creativity in scientific research towards 

a better future)  held by college of pharmacy /Mustansiriyah university /24-25 /Feb/2021 

 Certificate of attending  international virtual conference (The effectiveness of scientific research 

and medical education in facing challenges)  held by college of medicine / university of al-Qadisiyah 

2021. 

  

 

 

Workshops: 

 Participation in (Requirements of Ministry of higher education and scientific research for self-

evaluation in laboratories)that held in college of pharmacy/Al-Mustansiriyah University/2016. 

 Participation as lecturer in (Application of kinetic data using excel software program) that held in 

college of pharmacy/Al-Mustansiriyah University/2016. 

 Participationas lecturer in (Different coating techniques for tablet dosage forms) that held in college of 

pharmacy/Al-Mustansiriyah University/2016. 

 Participation in (Presentation skills to get a carrier: writing curriculum vitae) that held in college of 

pharmacy/Al-Mustansiriyah University/2016. 

 Participating as a lecturer in a training course /5 day titled (business innovation in pharmaceutical 

field)/April /2019 

 Participating as a lecturer in course training titled (comparison of pharmaceutical data by using 

Microsoft program) that held in college of pharmacy /Mustansiriyah university.2019 

 Participating as a lecturer in course training titled (How to write a C.V) that held virtually in 

college of pharmacy /Mustansiriyah university /2020. 

 Participating as a lecturer in course training titled (DDiiffffeerreenntt  ccooaattiinngg  tteecchhnniiqquueess  ffoorr  ttaabblleett  ddoossaaggee  

ffoorrmmss) that held virtually in college of pharmacy /Mustansiriyah University /2020. 

 Participating as a lecturer in course training virtually titled (How to write a C.V) that held virtually 

in college of pharmacy /Mustansiriyah university /2021. 

  

 

 

 

 

 

 

 السيرة الذاتية

 زينة داود سلمان 

كلية الصيدلة –الجامعة المستنصرية   

Email: pharm.zeina.alwasity @uomustansiriyah.edu.iq 

 تعريفي: ملخص

 



 الخبرات الشخصية: نظام الOS  بالإضافة الى  10و 7ونظام الويندوزMicrosoft office. 

 ز قياس التحلل، جهاز قياس التفتت، جهاز قياس اللزوجة، جهازالاشعة فوق الخبرات العملية: العمل على مختلف الأجهزة )جها

 ، الموازين، جهاز قياس تفتت الحبوب، جهاز كبس الحبوب، جهاز التفتت باستخدام السونار(. البنفسجية، جهاز قياس الدالة الحمضية

 

 :الدراسية الشهادات

 

  :الصيدلة/ الجامعة المستنصرية، كلية 2015ماجستير علوم في الصيدلة/ الصيدلانيات 

  :الصيدلة /الجامعة المستنصرية، كلية 2006بكلوريوس علوم في الصيدلة 

 

 الجوائز والتكريم الأكاديمي

  

2018ومعرض دبي  الدولي للصيدله والتكنولوجيا /افضل ثالث بوستر في مؤتمر   

2024جائزة افضل بحث دكتوراه في مؤتمر الدراسات العليا في كلية الصيدلة الجامعة المستنصرية   

 الخبرة الأكاديمية والتدريس:

 

 2014-2008دلة/ الجامعة المستنصرية/معيد في فرع الصيدلانيات/كلية الصي 

 ( كلية الصيدلة/الجامعة المستنصرية/)صيدلة حسابات صيدلانية ،مباديء صيدلةتدريسي في فرع الصيدلانيات )مدرس مساعد،

 .2015( حياتية

  الى يومنا هذا   2020الجامعه المستنصرية من  \تدريسيه في فرع الصيدلانيات )مدرس( كلية الصيدلة 

 

 ت الدراسية التي تم تدريسها:المقررا

 

 الدراسات العليا الدراسات الأولية

ونظري / عمليالصيدلة الفيزياوية / المرحلة الثانية   

/ العملي والنظريالاولى /المرحلة حسابات صيدلانية   

 مباديء صيدلة /المرحلة الاولى/النظري 

 الصيدلة الحياتية/ المرحلة الرابعة  /عملي 

 

 

 الجمعيات: الأنتساب المهني او

 

  وحتى الوقت الحاضر. 2015لجنة الارشاد الاكايمي 

 /2016وحدة التأهيل والتوظيف والمتابعة/كلية الصيدلة/الجامعة المستنصرية. 

 وحتى الوقت الحاضر. 2015لجنة ضمان الجودة 

  2017-2015اللجنة المركزية للمختبرات 

  وحتى الوقت الحاضر. 2015اللجنة الفرعية للمختبرات 

 ة ابن سينا .شعب 

 الاشراف على بحوث التخرج لطلبة المرحلة الخامسة 

 

 

 

 

 المنشورات العلمية

 

 

  من التقييم المختبري والحياتي والدراسة الحيوية للأمتريبتيلين هايدروكلورايد علوم الصيدلانية والحياتية )للبحث في المجلة البريطانية

 .2014( الاشرطة الفموية السريعة الذوبان المطورة



 تصييغ وتقييم الحبوب الملتصقة الموجهة خصيصا للمعدة لدواء الفيروسيمايد نية )بحث في المجلة العالمية للعلوم والبحوث الصيدلا

 (2016,بعد تحسين ذوبانيته

 لصيدلانيات والبحوث السريريه ) تصميم وتقييم الحبوب الانزلاقيه الطافيه في المعده لعقار الرانيتيدين بحث في المجله الاسيوبه ل

  2018هايدروكلورايد(/ 

 الكلورفينيرامين مالييت بشكل شريحة فمويه لاستخدام الأطفال. المجلة الآسيوية للبحوث الصيدلانية والسريرية ديسمبر/ حسين وتقييم ت

2018. 

    وملتصقة من هيدروكلوريد ميتوكلوبراميد لعلاج هلام موضعب بشكل تحاميل سائلة مبتكره موضعيه في المعقد متحسسه للحراره

 2020 \مراض.المجلة الهندية  الهنديه للعلوم الصيدلانية الغثيان والقيء المرتبطة بالأ

 ،أنواع أشكال الجرعة جذابة لطلاب المدارس الابتدائية والعوامل المرتبطة بها في بغداد / العراق .مجلة المستنصرية للعلوم الصيدلانية 

 2020ديسمبر/كانون الأول 

 2021 وتيفين فيوماريت. مجلة أبحاث الصيدلة والتكنولوجيا.بحث تحسين وتقييم أقراص التشتت الصلبة الفموية من كيت 

 Microsponge 2023مجلة المستنصرية للعلوم الصيدلانية كاستراتيجية لنظام توصيل الدواء الفعال 

 

 :الشهادات: تطوير المهارات 

 ( شهادة برامج الكومبيوتر(Microsoft office. 

  شهادة مشاركة في ندوة فرع الصيدلانيات )دور كليات الصيدلة في تطور الصناعات الدوائية في العراق(/ كلية الصيدلة/ الجامعة

 .2011المستنصرية 

  2012شهادة مشاركة في ندوة فرع العقاقير والنباتات الطبية )مستقبل الادوية العشبية( (/ كلية الصيدلة/ الجامعة المستنصرية. 

  شهادة مشاركة في الندوة الثانية لفرع الصيدلانيات )دور التقنيات الجديدة في الصناعات الدوائية((/ كلية الصيدلة/ الجامعة

 .2013المستنصرية 

 استخدام جهاز الشها( دة مشاركة في دورةHPLC كلية الصيدلة/ الجامعة المستنصرية /) )2013. 

  المحاليل الوريدية( شهادة مشاركة في دورةTPN) 2013(/ كلية الصيدلة/ الجامعة المستنصرية. 

 2014ة شهادة مشاركة في دورة )استخدام الاكسل في الرسم البياني((/ كلية الصيدلة/ الجامعة المستنصري. 

  2014شهادة مشاركة في دورة )الرسم للمركبات الكيميائية((/ كليةالصيدلة/ الجامعةالمستنصرية. 

  2015شهادة مشاركة في دورة طرائق التدريس في مركز التعليم المستمر/الجامعة التكنولوجية. 

 يز فعالية الدواء وتقليل الاثار الجانبية(/ كلية شهادة مشاركة في الندوة الثالثة لفرع الصيدلانيات )تطور الجرعات الدوائية لتعز

 .2015الصيدلة/ الجامعة المستنصرية 

 (/ كلية الصيدلة/ ةد المضادة للاكسدة وفوائده الصحيشهادة مشاركة في الندوة الثالثة لفرع العقاقير والنباتات الطبية )الاكل الغني بالموا

 .2015الجامعة المستنصرية 

 وة الثالثة لفرع الكيمياء الصيدلانية )التوجهات الحديثة في الكيمياء الصيدلانية(/ كلية الصيدلة/ الجامعة شهادة مشاركة في الند

 .2016المستنصرية 

  شهادة مشاركة في الندوة الرابعة لفرع الصيدلة السريرية )الاقتصاديات الدوائية وعلاقتها بتحسين الواقع الصحي للمريض(/ كلية

 .2016ستنصرية الصيدلة/ الجامعة الم

 (/ الضغط وداء السكري النوع الثاني شهادة مشاركة في الندوة الرابعة لفرع القاقير والنباتات الطبية )دورالاعشاب الطبية في علاج

 .2016كلية الصيدلة/ الجامعة المستنصرية 

 ( كلية الصيدلة/ الجامعة المستنصرية تخدام المعادن كنظام ناقل للدواءاسشهادة مشاركة في الندوة الرابعة لفرع الصيدلانيات /)

2016. 

 2016(/ كلية الصيدلة/ الجامعة المستنصرية علوم المختبرية )الوقاية والعلاجشهادة مشاركة في الندوة الرابعة لفرع ال. 

   فندق فلسطين  فريق طلاب الصيدله المقيمه من قبل طلاب الصيادله كليه الصيدله  فيلشهاده مشاركه في الندوه العلميه الاولى

 ميرديان في 

2018  

  / 2018شهاده مشاركه في الندوه العلميه الخامسه لفرع الكيمياء الصيدلانيه /كليه الصيدله / الجامعه المستنصريه 

 / 2018شهاده مشاركه في الندوه العلميه الاولي لقسم الصيدله /لكليه الاشور الجامعه 

  

  2018لفرع العقاقير والنباتات الطبيه المفيمه في كليه الصيدله / الجامعه المستنصريه /شهاده مشاركه في الندوه العلميه السادسه 

 / 2018شهاده مشاركه في الندوه العلميه الخامسه لفرع الادويه والسموم المقيمه في كليه الصيدله /الجامعه المستنصريه 

  2018العلميه السابعه لفرع الصيدله السريريه المقيمه في كليه الصيدله /الجامعه المستنصريه / شهاده مشاركه في الندوه      



        شهادة مشاركة في الندوةالدولية للجمعية العلمية لجودة التعليم والاعتماد الاكاديمي )النماذج العالمية الرائدة في بناء وتطوير

 .2020الريادية(  الجامعات 

     ركة في الندوةالدولية للجمعية العلمية لجودة التعليم والاعتماد الاكاديمي)منهج جديد في التعليم:التحديات والدروس( شهادة مشا

2021 

 2021كيفية المشاركة في مشاريع بحثية تنافسية  شهادة مشاركة في الندوةالدولية للجمعية العلمية لجودة التعليم والاعتماد الاكاديمي 

  2021عبر الإنترنت )نصائح وحيل لتحفيز الدماغ العميق في اضطرابات الحركة( ندوة علمية دولية. 

  )2021شهادة مشاركة في الندوة الدولية عبر الإنترنت )تقدير حجم العينة. 

 

  شهادة مشاركة في الندوة الدولية التي عقدتهاNISA  والفيروسات ذات الصلة 19بعنوان الطرق الحديثة في تصنيع لقاحات كوفيد 

2021 

 (شهادة مشاركة في الندوةالدولية للجمعية العلمية لجودة التعليم والاعتماد الاكاديمي )2021جودة التعليم الطبي وآفاق المستقبل. 

 ( شهادة مشاركة في الندوة التي عقدتها كلية الصيدلة الجامعة المستنصريةpharmacogentic and its role in personalized 

medicine )2021 

 علم الأوبئة وتشخيص شه( ادة مشاركة في الندوة التي عقدتها كلية الصيدلة الجامعة المستنصريةCOVID-2019  )في العراق

2021. 

 :المؤتمرات

  2007المشاركة في عدة مؤتمرات في وزارة الصحة و نقابة صيادلة العراق. 

  2011المشاركة في المؤتمر الثامن لكلية الصيدلة/ جامعة بغداد. 

 2011ركة في المؤتمر الاول لكلية اليرموك الجامعة/المشا. 

  2013المشاركة في المؤتمر الثاني لكلية الصيدلة/ الجامعة المستنصرية. 

  2014المشاركة في المؤتمر الخامس للسكري والغدد الصم. 

 

 /  2017المشاركه في المؤتمر العلمي الاول لجامعه ابن سينا للعلوم الطبيه والصيدلانيه. 

 2017اركه في المؤتمر العلمي الثاني للرقابه والبحوث الدوائيه / المش 

  / 2018المشاركه في مؤتمر العلمي السنوي الثامن لمركز الوطني لامراض الدم  

 2018/ الامارات العربيه المتحده –المقيمه في دبي  المشاركه ببوستر في مؤتمر ومعرض دبي الدولي للصيدله والتكنولوجيا 

 7رابطة الكترونية  بصفة حضور ) التعليم الصيدلاني والتعاون الجزء الثاني ( المنعقده في الهند  لتاريخ  المشاركة في\ 

 2020\حزيران

  الجامعه  \المشاركة في المؤتمر الدولي الافتراضي الاول  المعنون )اتجهات التعليم اثناء وبعد الجائحة ( المقامه من فبل كلية الصيدلة

 2020\اب   \(7-5يخ )المستنصرية  بتار

  المشاركه في المؤتمر السنوي الثاني للمعلومات والعلومAICIS20  2020 \11\ 25-24المنعقده من قبل جامعه الفلوجه بتاريخ 

  في البحوث العلميه باتجاه مستقبل افضل ( المنعقده من قبل كلية )الابداع المشاركه في المؤتمر الدولي الثاني الافتراضي بعنوان

 20201\2\25-24الجامعه المستنصرية \يدلة الص

 

 

 مؤتمرات:

  2008المشاركة في عدة مؤتمرات في وزارة الصحة و نقابة صيادلة العراق. 

  2010المشاركة  في المؤتمر الصيدلاني الاول لكلية الصيدلة/ الجامعة المستنصرية. 

  2013المشاركة في المؤتمر الثاني لكلية الصيدلة/ الجامعة المستنصرية. 

  2014المشاركة في المؤتمر الخامس للسكري والغدد الصم. 

  / 2017المشاركه في المؤتمر العلمي الثاني للرقابه والبحوث الدوائيه 

  / 2018المشاركه في مؤتمر العلمي السنوي الثامن لمركز الوطني لامراض الدم  



 2018/ الامارات العربيه المتحده –المقيمه في دبي  االمشاركه ببوستر في مؤتمر ومعرض دبي الدولي للصيدله والتكنولوجي 

  7المشاركة في رابطة الكترونية  بصفة حضور ) التعليم الصيدلاني والتعاون الجزء الثاني ( المنعقده في الهند  لتاريخ\ 

 2020\حزيران

 الجامعه  \ائحة ( المقامه من فبل كلية الصيدلة المشاركة في المؤتمر الدولي الافتراضي الاول  المعنون )اتجهات التعليم اثناء وبعد الج

 2020\اب   \(7-5المستنصرية  بتاريخ )

  المشاركه في المؤتمر السنوي الثاني للمعلومات والعلومAICIS20  2020 \11\ 25-24المنعقده من قبل جامعه الفلوجه بتاريخ 

  البحوث العلميه باتجاه مستقبل افضل ( المنعقده من قبل كلية  في)الابداع المشاركه في المؤتمر الدولي الثاني الافتراضي بعنوان

 20201\2\25-24الجامعه المستنصرية \الصيدلة 

  شهادة حضور المؤتمر الافتراضي الدولي )فعالية البحث العلمي والتعليم الطبي في مواجهة التحديات( الذي عقدته كلية الطب / جامعة

 2021القادسية 

  

 

 ورش عمل:

 ( المنعقدة في كلية الصيدلة/ رشة عمل )متطلبات وزارة التعليم العالي والبحث العلمي في التقييم الذاتي للمختبراتمشارك في و

 .2016الجامعة المستنصرية/ 

 ( المنعقدة في فرع الصيدلانيات/ كلية الصيدلة/ تطبيق البيانات الحركية باستخدام البرنامج الحاسوبي الاكسلمحاضر في ورشة عمل )

 .2016امعة المستنصرية/ الج

 ( المنعقدة في فرع الصيدلانيات/ كلية الصيدلة/ الجامعة تقنيات التغليف المختلفة لاشكال الحبوب المتنوعة محاضر في ورشة عمل )

 .2016المستنصرية/ 

 2016السيرة الذاتية( المنعقدة في كلية الصيدلة/ الجامعة المستنصرية/ -في ورشة عمل )مهارات التقديم مشارك. 

 

  المشاركه كمحاضره في ورشه عمل) الطرق المختلفه لتحسين ذوبانيه ادويه قليله الذوبان( / كليه الصيدله /الجامعه المستنصريه

/2018 

 / 2018المشاركه كمحاضره في ورشه عمل )تحضير االشرائح الفمويه ( المنعقده في كليه الصيدله /الجامعه المستنصريه  

  لمده  2019دوره تدريبيه )الابداع في المجال الصيدلاني (المنعقده في كليه الصيدله /الجامعه المستنصريه /المشاركه كمحاضره في

 خمسة ايام 

  المشاركة كمحاضر  في الكورس التدريبي )المقارنة في النتائج الصيدلانية باستخدام برنامج مايكرويوفت ( المنعقده في كليه الصيدله

 2019/الجامعه المستنصريه /

 )2020المنعقده في كليه الصيدله /الجامعه المستنصريه / المشاركه كمحاضر  في الدوره التدريبيه )كيفيه كتابه السيره الذاتيه 

   المشاركه في الدوره التدريبيه  )تقنيات طلاء مختلفة لأشكال جرعات حبوب( المنعقده في كليه الصيدله /الجامعه المستنصريه

/2021 

  2021في الدوره التدريبيه ) كيفيه كتابه السيره الذاتيه( المنعقده في كليه الصيدله /الجامعه المستنصريه /المشاركة كمحاضر 

 


